
1. 音楽を再生中、一時停止するには、右/左のカナル型イヤフォンをダブルクリックします。
2. 音楽の再生中にいずれかのカナル型イヤフォンを外すと、音楽が一時停止するようになり、どちらかのカ
    ナル型イヤフォンを再度装着すると、音楽を再度再生するようになります。

1. 开启设备的蓝牙功能：打开设置<蓝牙，然后点击启动蓝牙。
2. 配对连接
        首次开机时进入配对模式，双耳蓝白灯快闪，TWS 配对成功后，双耳蓝白灯慢闪，配对时间   5 分钟，
        5 分钟后未连接到设备进入到休眠；此时合盖再开盖，再循环等量时间配对。
        打开设备上的蓝牙设置，然后搜索“omthing AirFree 2”, 点击连接，即可连接成功，耳机 LED 灯熄灭。
3. 回连
        电池仓开盖，耳机白色 LED 灯常亮 1 秒后，进入回连状态，耳机 LED 灯白灯快闪，回连蓝牙历史记录；
        如果 15S 以内没有回连到设备，就进入到蓝牙搜索配对状态，耳机 LED 灯蓝白灯慢闪；在这 5 分钟内还
        没有设备连接耳机，耳机就进入休眠状态。
4. 清除蓝牙连接记录：打开充电仓盖子（耳机在充电仓里面），长按电池仓按键（8 秒）进入清除 TWS 配对
    记录和与手机蓝牙连接的连接记录。

English

1. Enable the Bluetooth function of your device: Open Settings < Bluetooth, then turn it on.
2. Pairing & Connection
       The �rst time you turn on the headphones, they will enter the pairing mode and the LEDs of the two earbuds 
       will �ash in white and blue alternately. After a successful pairing, the lights will slowly �ash. If it is not connected 
       to any device within 5 minutes, the headphones will enter a Sleep Mode. If you close the lid and then open it 
       again, the pairing mode will initiate again.
       In Bluetooth menu of your device, search omthing AirFree 2, then click "Connect", and it will connect successfully, 
       then the LEDs on earbuds will turn off.
3. Reconnection
       Open the charging case, the white lights of earbuds will be on for 1 second, then enter into reconnection mode. 
       The LED lights will �ash in white, then re-connect to the your last device.
       If it is not re-connected to any device within 15s, it will enter into a Searching & Pairing mode, the LED lights 
       will slowly �ash in white and blue. If there is no device connected to the headphones, it will enter into Sleep mode.
4. Clear Bluetooth connection history: open the charging case (earbuds are in the case), long press the button on 
    the charging case for 8 seconds and it will clear the pairing history in the phone Bluetooth menu.

充电盒电池容量：410 mAh
耳机充电时间：约 45 分钟
充电盒充电时间：约 40 分钟
喇叭阻抗：32 Ω
蓝牙规范：Bluetooth   5.2
通讯距离：10 米
蓝牙协议：HFP / A2DP / AVRCP
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AirFree 2 真无线耳机 用户指南
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制造商：万魔声学股份有限公司
地址：深圳市南山区留仙大道 3333 号塘朗城 A 座 35 楼

Manufacturer: Tiinlab Corporation
Address:  No. 3333, Liuxian Avenue, Tower A, 35th Floor, 

Tanglang City, Nanshan District, Shenzhen, China

说明书
尺寸：97*117mm
材质：105g 铜版纸
印刷： 2013C+CMYK

封面 封底

2013C

颜色参考 2162C

使用产品前请详细阅读本说明书，并妥善保管。

AirFree 2 真无线耳机

包装内容
Type-C 充电线 硅胶耳塞 4 对（XS/S/M/L） 用户指南

    ：表示该有毒有害物质至少在该部件的某一均质材料中的含量超出 GB/T 26572 标准规定的
        限量要求。

耳机外壳

电路板
及组件

电池

耳套

充电线

部件名称
多溴二苯醚（PBDE）汞 (Hg) 镉 (Cd) 六价铬 (Cr(VI)) 多溴联苯（PBB）

有害有毒物质或元素

铅 (Pb)

    ：表示该有毒有害物质在该部件所有均质材料中的含量均在 GB/T 26572 即《电子信息产品中有毒有害物质
        的限量要求》规定的限量要求以下。

本表格依据 SJ/T 11364 的规定编制。   

环保支持
AirFree 2 真无线耳机符合欧盟 RoHS2.0 (2011/65/EU) 环保标准。

产品性能故障表

名称

AirFree 2 真无线耳机

性能故障

说明书所列功能失效；
喇叭、麦克风无声, 触摸部位功能失效；

因结构或材料因素造成的主体破损

服务类型

退货

换货

维修

自签收次日起 7 天内产品质量原因退货

自签收次日起 15 天内产品质量原因换货

自签收次日起 1 年内产品质量原因维修

服务政策

更多服务可登录 omthing 官方网站 www.omthing.com 点击“服务”项或咨询客服热线：400-992-0909
扫描关注 omthing 官方微信公众号、官方微博，了解更多产品及优惠。

与 omthing 互动

产品保修说明
以下仅适用于中国大陆地区用户
AirFree 2 真无线耳机产品售后服务严格依据《中华人民共和国消费者权益保护法》、《中华人民共和国产品
质量法》实行售后三包服务，服务内容如下：
1. 7 日无理由的退货（电商渠道），由用户承担物流费用；
2. 本产品出现《产品性能故障表》所列性能故障的情况，经 omthing 售后服务中心检测确定后，可以免费享
    受如下服务。

1. 未经授权的维修、误用、碰撞、疏忽、滥用、进液、事故、改动、不正确的使用非本产品配件，或撕毁、
    涂改标贴、防伪标记；
2. 已超过三包有效期；
3. 因不可抗力造成的损坏；
4. 不符合《产品性能故障表》所列性能故障的情况；
5. 因人为原因导致本产品及其配件产生《产品性能故障表》所列性能故障。

非保修条例

omthing 官方微博omthing 公众号

制造商：万魔声学股份有限公司         
地址：深圳市南山区留仙大道 3333 号塘朗城 A 座 35 楼

连接蓝牙

开关机
开机：充电盒开盖，耳机蓝白灯快闪，TWS 耳机组对后变成蓝白灯慢闪。

充电

电量提示

电量低时，白色 LED 灯，1 秒闪两次，间隔 10 秒；产品在还能使用 25 - 30 分钟时提示；每 5 分钟提示音 1 次，
大概 5-6 次。

关机：将耳机放回充电仓，盖上充电仓的盖子。
唤醒：将耳机戴上耳朵即可唤醒。

触摸控制
接听电话 / 挂断电话
双击左 / 右耳机  (单耳模式亦可)。
拒接电话
长按左 / 右耳机 2S (单耳模式亦可)。

播放音乐 / 暂停音乐
双击左/右耳机即可播放或暂停；当音乐播放时，取下耳机则音乐暂停, 再佩戴重新播放。

音量+ / 音量-
右耳三击音量增加；左耳三击音量减小。

启动语音助手
1. 唤醒：三击唤起语音助手（非通话状态）。
2. 关闭：手机控制。

ANC 开关
1. 开启ANC：开机默认为通透模式，长按2S开启ANC模式（按左右耳机都可以）。
2. 关闭ANC：ANC开启状态下，长按2S关闭ANC模式，切换为通透模式（按左右耳机都可以）。
3. 关闭通透模式：在APP里关闭。

* 具体时间和耳机的使用情况有关。

耳机低电量提示

充电盒低电时（小于 20%）：充电盒 LED 红灯长亮 8 秒后熄灭。
充电盒中等电量时（大于等于 20%，小于 80%）：充电盒 LED 黄灯长亮 8 秒后熄灭。
充电盒电量充足时（大于等于80%）：充电盒 LED 绿灯长亮 8 秒后熄灭。

查看充电盒电量

提示
1. 首次使用，请先将本产品充满电；
2. 如果产品长期（超过 3 个月）不使用，请对其充电；
3. 必须选择正规厂家生产的经过第三方权威机构认证的充电器。该产品不支持快充充电器，请勿用快充充电
    器对其进行充电。

警告
1. 请勿以任何理由拆除或维修改装产品，否则可能会导致起火、电子击穿甚至彻底损坏本产品；
2. 请勿将设备储存于温度过低或过高 (0℃ 以下或 60℃ 以上）的环境中；工作范围 0℃ - 45℃；
3. 请勿在雷暴天气下使用该设备，雷暴可导致设备工作不正常，并增加触电的危险；
4. 六岁以下儿童请在成人监护下使用耳机；
5. 如佩戴耳机后感到耳朵不适，建议咨询耳科医生是否适合佩戴半入耳式耳机。

Model：EO006
Earbud Weight (Single): 3.8 g
Case Weight: 39.2 g
Gross Weight: 48.79 g
Earbud Size: 26.6 x 19 x 22.3 mm
Case Size: 60 x 28 x 49.9 mm
Earbud Battery Capacity (Single): 38 mAh
Case Battery Capacity: 410 mAh
Earbud Charging Time: About 45 min
Case Charging Time: About 40 min * The speci�cations are acquired from laboratory tested data.

AirFree 2 True Wireless Headphones

Right 
Earbud

Button

Left 
Earbud

Charging 
Case LED

Package Contents

Type-C Charging Cable

Silicone Ear Tip 4 Pairs ( XS/S/M/L )

User Guide

Bluetooth Connection

EU regulatory conformance：
RF exposure information: The EIRP power of the device at maximal case is below the exempt condition, 20mW 
speci�ed in EN62479: 2010. RF exposure assessment has been performed to prove that this unit will not generate 
the harmful EM emission above the reference level as speci�ed in EC Council Recommendation(1999/519/EC).

To prevent possible hearing damage, do not listen at high volume levels for long periods.

CE DOC
Hereby, Tiinlab Corporation declares that the radio equipment type EO006 is in compliance with Directive 2014/53/EU. 
The full text of the EU declaration of conformity is available at the following internet address: www.omthing.com 

Operation temperature: 0~45℃
Operation frequency(Max power)
Bluetooth: 2402-2480 (5dBm)

CE

FCC regulatory conformance：
This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference.
(2) This device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant 
to part 15 of the FCC Rules.  These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference 
in a residential installation.  
This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance 
with the instructions, may cause harmful interference to radio communications.  However, there is no guarantee that 
interference will not occur in a particular installation.  If this equipment does cause harmful interference to radio or 
television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try 
to correct the interference by one or more of the following measures:
- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
-Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
-Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

NOTE: The manufacturer is not responsible for any radio or TV interference caused by unauthorized modi�cations 
to this equipment. Such modi�cations could void the user’s authority to operate the equipment.

RF Exposure
This equipment complies with FCC radiation exposure limits set forth for an uncontrolled environment.

FCC

omthing AirFree 2

Devices

Bluetooth

Bluetooth

Settings

Power

Touch Control

Battery Prompt

When the battery is low, the white LED will �ash twice per second with 
an interval of 10 seconds; when there is 25-30 minutes of use time left, 
you will hear a voice prompt every 5 minutes, about 5-6 times. 

* The speci�c time is related to the use of the headphones.

Low Battery Alert

使用 C-C 充电线给充电盒充电
充电盒 LED 红色指示灯长亮；充满电时，充电盒 LED 蓝色指示灯常亮；一次充满需约 43分钟。

将耳机放入盒中，使用充电盒给耳机充电
耳机 LED 蓝色指示灯长亮; 充满电时，耳机 LED 指示灯熄灭；一次充满需约 45 分钟。

使用无线充电器给充电盒充电
充电盒 LED 红色指示灯长亮；充满电时，充电盒 LED 蓝色指示灯常亮；一次充满需约 120 分钟。

Charging

Impedance: 32 Ω
Bluetooth: Bluetooth  5.2
Wireless Range: 10 m
Bluetooth Protocol: HFP / A2DP / AVRCP
Battery Life
* Earbuds in full battery status
Music Playback: 5.0 hours (50% Volume)
* Earbuds & case both in full battery status
Music Playback: 25 hours (50% Volume)

®

®

基本参数
型号： EO006
耳机重量（单支）：3.8 克
充电盒重量：39.2 克
整机重量：48.79 克
耳机尺寸：26.6 x 19 x 22.3 mm
充电盒尺寸：60 x 28 x 49.9 mm
耳机电池容量（单耳）：38 mAh

使用时长
* 耳机满电状态
音乐播放：5.0 小时 (50% 音量)
* 耳机满电＋充电盒满电状态
音乐播放：25 小时 (50% 音量)

* 规格参数为实验室测试数据

Please read the user guide thoroughly before use of this product and retain it properly for future reference.

简体中文

Speci�cations 

8s
PRESS

Power On
When the charging case is opened, the LEDs on earbuds will �ash in 
white and blue alternately, and then slowly �ash after successful pairing.

Power Off
Put earbuds back into the charging case, and then close the lid.

Awaken
Put the earbuds on your ears to wake them up.

ON

OFF

Use the USB Type-C to Type-C Cable to Charge the Case
The red LED on the charging case indicates the case is charging.
A single full charge needs approximately 43 minutes. The blue LED on 
the charging case indicates the case is fully charged.

To Charge the Charging Case with Wireless Charger.
The red LED on the charging case indicates the case is charging.
A single full charge needs approximately 120 minutes. The blue LED on 
the charging case indicates the case is fully charged.

To Charge the Earbuds with the Charging Case.
Put the earbuds in the correct slots and close the lid of the charging case. 
The blue LED will indicate they are charging.
A full charge will take around 45 minutes. When fully charged, the LED 
indicator will turn off.

Battery Life<20%:  LED indicator will �ash in red for 8 seconds.

20%≤Battery Life≤80%: LED indicator will �ash in yellow for 8 seconds.

Battery Life≥80%: LED indicator will �ash in green for 8 seconds.

LED Indicator for Case Battery Status

1. 使用するデバイスのBluetooth機能を有効にします。[Bluetooth]>[設定]と移動してから、機能をオンに
    します。
2. ペアリング及び接続
       初回に本ヘッドフォンをオンにする時、各カナル型イヤフォンはペアリングモードに移行するようにな
       り、2個のカナル型イヤフォンの各LEDは白色と青色で交互に点滅するようになります。ペアリングが
       正常に完了すると、各ライトがゆっくりと点滅するようになります。5分間以内に再接続されるデバイ
       スが何もない場合、本ヘッドフォンは自動的にスリープモードに移行するようになります。蓋を閉じて
       から再度蓋を開くと、ペアリングモードが再度開始されます。
       ご使用のデバイスのBluetoothメニューで、「omthing AirFree 2」と表示されるものを検索してから、
       [接続]をクリックします。本カナル型イヤフォンは正常に接続するようになり、その後、各カナル型イ
       ヤフォン上の各LEDは消灯するようになります。
3. 再接続
       充電ケースを開くと、各カナル型イヤフォンの白色ライトが1秒間点灯するようになってから、再接続
       モードに移行するようになります。各LEDライトが白色で点灯するようになってから、最後に使用した
       デバイスに再接続するようになります。
       15秒以内にどのデバイスにも再接続されない場合、本製品は検索&ペアリングモードに移行するように
       なり、各LEDライトが白色と青色でゆっくりと点滅するようになります。本ヘッドフォンに接続される
       デバイスが何もない場合、本ヘッドフォンは自動的にスリープモードに移行するようになります。
4. Bluetooth接続履歴をクリアするには： 充電ケースを開け（各カナル型イヤフォンはケース内に入れたま
    ま）、充電ケース上にあるボタンを8秒間長押しすると、携帯電話Bluetoothメニュー内のペアリング履
    歴がクリアされるようになります。

使用前にこの説明書を注意深く読み、再度の参照のために保管してください

AirFree 2 TWS インイヤ型ヘッドフォン

梱包内容

電源オン
充電ケースを開くと、各カナル型イヤフォン上にあるLEDが青色と白色で交互に点滅し、正常にペアリング
が完了した後、ゆっくりと点滅するようになります。
電源オフ
カナル型イヤフォンを充電ケースに戻してから、蓋を閉めます。
起動
各カナル型イヤフォンをお客様の両耳に装着し、これらを起動させます。

電源 

電話に出る / 通話を終了
右/左のカナル型イヤフォンをダブルクリックします。（モノラル/ステレオモードの両方の状態）

電話を拒否
右/左のカナル型イヤフォンを2秒間長押しします。（モノラル/ステレオモードの両方の状態）

ボリューム+（大）
右のカナル型イヤフォンをトリプル（連続3回）クリックします。
ボリューム-（小）
左のカナル型イヤフォンをトリプル（連続3回）クリックします。

音声アシスタント
1. オンにするには： 音声アシスタントをアクティブ化するには、3回タップします（通話中でない場合）。
2. オフにするには： 携帯電話でコントロールされます。

ANCオン/オフ
1. ANCをオンにするには： カナル型イヤフォンはデフォルトでパススルー（周囲音通過）モードになってお
   り、ANCモードを有効にするには、2秒間長押します（左または右のどちらかのカナル型イヤフォンを押し
   ます）。
2. ANCをオフにするには： ANCがオンの場合、ANCをオフにするには、2秒間長押しすると、パススルー
  （周囲音通過）モードに切り替わります（左または右のどちらかのカナル型イヤフォンを押します、以下、
    同様）。
3. パススルー（周囲音通過）モードをオフにするには： アプリでオフにします。

本ケースを充電するには、USB タイプ-Cケーブルを使用します。
本充電ケース上の赤色LEDが本ケースが充電中であることを表示します。
1回のフル充電には約43分間が必要です。本充電ケース上の青色LEDが本ケースがフル充電されたことを表
示します。
ワイヤレス充電器で本充電ケースを充電するには。
本充電ケース上の赤色LEDが本ケースが充電中であることを表示します。
1回のフル充電には約120分間が必要です。本充電ケース上の青色LEDが本ケースがフル充電されたことを表
示します。
充電ケースで各カナル型イヤフォンを充電するには。
各カナル型イヤフォンを正しいスロットに入れ、充電ケースの蓋を閉めます。青色LEDが本ケースが各カナ
ル型イヤフォンが充電中であることを表示します。
1回のフル充電には約45分間かかります。フル充電されると、青色LEDインジケーターが消灯するようになります。

電池容量低下警告
電池容量が低下すると、白色LEDが10秒間隔で1秒に2回点滅するようになり、残りの使用時間が25～30分
になると、5分毎に約5～6回の音声プロンプトが聞こえるようになります。

ケース電池状態用LEDインジケーター
電池容量<20％：LEDインジケーターが8秒間赤色で点滅するようになります。
20%≤電池容量≤80%：LEDインジケーターが8秒間黄色で点滅するようになります。
電池容量≥80%: LEDインジケーターが8秒間青色で点滅するようになります。

* 特定の使用時間は本ヘッドフォンの使用に依存します

音楽を再生 / 音楽を一時停止

操作と機能

電池プロンプト表示

充電

Type-C 充電ケーブル シリコン製耳栓4組(XS/S/M/L)
ユーザーガイド

Bluetooth接続

日本語

Answer Calls / End Calls
Doule click the right / left earbud. (In both mono / stereo mode)
Reject Calls
Long press the right / left earbud for 2 seconds. (In both mono / stereo mode)

Volume +
Triple click right earbud

Volume -
Triple click left earbud

Voice Assistant
    Turn On: Tap 3 times to activate voice assistant (when not in a call).
    Turn Off: Phone controlled.

ANC On / Off
    ANC On: The earbuds are in pass-through mode by default, long press 
    2 seconds to activate ANC mode (press either the left or right earbud).
    ANC Off: When ANC is on, long press 2 seconds to turn off ANC and 
    switch to pass-through mode (press either the left or right earbud).
    Turn Off Pass-Through Mode: Turn off in the app.

Music Playback / Pause the Music
    When the music is paused, double click the right/left earbud to play.
    Taking off either earbud during the music playback will pause the music; 
    putting any earbud on again, the music will start playing again.
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FCC ID:2ASDIEO006R（Right ear）
FCC ID:2ASDIEO006L（Left ear）
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